

8D7N

The most beautiful Yunnan Lijiang /Dali/Shangri-La/Kunming



TC: CHN-LJG8D

HIGHLIGHTS

- ✓ 3 nights stay at Lijiang
- ✓ 2 nights stay at Kunming
- ✓ Black Dragon Pool Park
- ✓ Old Town of Lijiang
- ✓ Ganhaizi Scenic Area
- ✓ Jade Dragon Snow Mountain
- ✓ Blue Moon Valley
- ✓ Yushui Village Scenic Area
- ✓ Duke Zong Ancient City
- ✓ Tibetan Ethnic Style Party
- ✓ Pudacuo National Park
- ✓ Napa Haiila Grassland
- ✓ Shuanglang Ancient Town
- ✓ Yuji Island
- ✓ Ideal State-Santorini
- ✓ Foreigner Street

PACKAGE INCLUSIVE

- ✓ Return economy air ticket by China Southern Airlines;
- ✓ 07 nights hotel accommodation based on twin sharing;
- ✓ Meals as per our itinerary;
- ✓ Tour are conducted in Mandarin
- ✓ Admission fee as per itinerary

PACKAGE EXCLUDES

- ✓ Compulsory Tour @ RMB600 Per Pax as mention below;
 - Tiger Leaping Gorge Scenic Area
 - Jinsuo Island + ferry
 - Erhai Ecological corridor, Jeep travel photography
- ✓ Driver & Guide Tipping (RMB 30 per day)
- ✓ Tipping to Tour leader (SGD\$2 per day)
- ✓ Airport taxes & Fuel surcharges
- ✓ Incidental bill and other personal expenses

DAY 01 SINGAPORE - GUANGZHOU-LIJIANG

(MOB/-/Dinner)

Assemble at Changi Airport for your flight to Kunming. After dinner transfer to hotel for your rest .

Hotel: Duofu Resort or similar Local 5*

DAY 02 LIJIANG

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, visit **Ganhaizi** which is an open meadow at the east foot of Jade Dragon Snow Mountain. It is a large natural pasture. Ganhaizi is the closest and best place to see the full view of Jade

Dragon Snow Mountain. Visit **Jade Dragon Snow Mountain Scenic Area** (including round-trip cableway), which is famous for its "danger, wonder, beauty and beauty". Located in the mountains **Blue Moon Valley**, there is a quiet pool at the foot of the snow-capped mountains, and the water surface is colorful. Then arrange to enjoy "Impression of Lijiang" and visit [**Yushui Village Scenic Area**].

Note: If the Ice Tower Forest Cableway is suspended due to maintenance or strong winds, it will be changed to the Yunshanping Small Cableway + Battery Car.

Special Note: "Impression. Lijiang" is a free content, so if it is suspended due to reasons of the performer, the travel agency will no longer make any compensation!

Hotel: Duofu Resort or similar Local 5*

DAY 03 LIJIANG

(Breakfast/Lunch/-)

After breakfast, visit **Black Dragon Pool Park** and Lijiang Ancient Town to explore the simplicity and cultural heritage of the Naxi people in the world cultural heritage **Lijiang Ancient Town**. Strolling through the streets, you will appreciate the unique ancient city style of "streams around every house, and willow trees in every house are as beautiful as those in the south of the Yangtze River". **Sifang Street** is the heart of Lijiang Ancient Town, full of lively atmosphere during the day and night.

Hotel: Duofu Resort or similar Local 5*

DAY 04 LIJIANG – SHANGRI-LA (3HRS DRIVE)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, proceed to the **Lost Horizon Shangri-La**, view the first bay of the Yangtze River from a distance, visit the **Tiger Leaping Gorge Scenic Area** (Including the uplink escalator) – **Compulsory Optional**, continue visit the largest **Tibetan residential complex** in China **Duke Zong Ancient City**. In the ancient city of **Dukezong**, you can also hear the most beautiful Sanskrit sounds in Shangri-La and spin the world's largest and heaviest gold-plated pure copper prayer wheel. Enjoy **Tibetan Ethnic Style Party** show in the evening.

Hotel: Shangri-La Shu Jin Muyun Hotel or similar local 5*

DAY 05 SHANGRI-LA – DALI (4 HRS DRIVE)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, proceed to visit **Pudacuo National Park** (including scenic spots). The highest point in Pudacuo National Park is 4,670 meters above sea level, and the lowest point is 2,347m above sea level. There are many fault cliffs, small forest streams, unique small

landscapes such as deep ravines and canyons are staggered, and complete forest shrubs, alpine meadows, wetland lakes, geological relics, river canyon ecosystems, etc. In the afternoon, proceed to **Napa Haiila Grassland**, which is the largest and most beautiful grassland in Shangri-La. proceed to the **Dali Dali Ancient City**, one of the first batch of historical and cultural cities in the country, and experience the perfect blend of Bai traditional culture and Western modernity in Foreigner Street.

Hotel: Courtyard Lirenhua Resort Hotel or similar local 4*

DAY 06 DALI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, proceed to visit **Shuanglang Ancient Town** and visit **Yuji Island**. Dali Yuji Island is one of the three islands of Erhai Lake. It is located in the Erhai National Scenic Area and is located in Shuanglang Town, Dali City. Next visit **Compulsory Optional Jinsuo Island**, (including ferry boat, **Osprey House**, **Dragon Palace Cave**, **watch the song and dance performance of "Sea Cauliflower"**), and then continue to visit **Ideal State-Santorini** (including battery car).

Hotel: Courtyard Lirenhua Resort Hotel or similar local 4*

DAY 07 DALI – KUNMING (4HRS)

(Breakfast/Lunch/-)

After breakfast, take the bus to Kunming, visit **Golden Horse and Jade Rooster**, a historic commercial district that retains the ancient architectural style and strong ethnic characteristics. **Nanping Pedestrian Street** and then go to the 1901 Yunnan-Vietnam Railway themed cultural corridor **Nanqiang Market**, which can take you to quickly understand more than 100 kinds of authentic snacks in Kunming.

Hotel: Hengsheng Hotel or similar local 5*

DAY 08 KUNMING -GUANGZHOU- SINGAPORE

(Breakfast/-/-)

After breakfast, Transfer to the airport at the designated time for your flight back to Singapore .

Remark :

- ✓ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
- ✓ In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail
- ✓ Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE

A member of: **NTMS** NATIONALLY TRAINED TRAVEL AGENTS SINGAPORE

OUR OUTLETS:



wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

8D7N

醉美云南-丽江/大理/香格里拉/昆明



TC: CHN-LJG8D

行程特色

- ✓ 3晚丽江, 2晚大理
- ✓ 黑龙潭公园
- ✓ 丽江古城
- ✓ 甘海子
- ✓ 玉龙雪山风景区
- ✓ 蓝月谷
- ✓ 欣赏印象·丽江
- ✓ 玉水寨风景区
- ✓ 独克宗古城
- ✓ 普达措国家公园
- ✓ 纳帕海依拉草原
- ✓ 双廊古镇
- ✓ 玉玛岛
- ✓ 理想邦-圣托里尼
- ✓ 大理古城-洋人街

风味餐

- *火塘鸡风味
- *纳西风味
- *土司宴风味
- *虹鳟鱼风味
- *砂锅鱼风味
- *白族风味

行程包含

- ✓ 往返南航航空经济舱机票
- ✓ 07晚酒店住宿, 二人一室
- ✓ 餐食顺序根据行程提供
- ✓ 导游全程以中文解说
- ✓ 景点门票

行程不含

- ✓ 保证自费项目: RMB600/人
- *虎跳峡风景区
- *金梭岛
- *洱海生态廊道+电瓶车、吉普车旅拍
- ✓ 司机/导游小费
- ✓ 旅游签证 / 个人旅游保险
- ✓ 机场税 燃油税
- ✓ 杂费或个人消费

第一天 新加坡 - 广州 - 丽江

(无餐/-/虹鳟鱼风味)

齐聚新加坡国际机场, 搭乘客机于广州转机再飞往丽江, 晚餐后送往酒店。

酒店: 多弗度假酒店同级当地5星



第二天 丽江

(早餐/午: 火塘鸡火锅风味/晚: 雪山小火锅)

早餐后, 游览【甘海子】是玉龙雪山东麓的一个开阔的草甸, 是个天然的大牧场, 甘海子是仰视玉龙



雪山全貌最近的、也是最佳的地方。览【玉龙雪山风景区】(含往返大索道), 以“险、奇、美、秀”著称。位于山中的【蓝月谷】, 雪山脚下静谧池水, 水面五光十色。接着安排欣赏《印象·丽江》并参观【玉水寨风景区】。

注: 如冰塔林索道遇到索道检修或风过大停运, 则更改为云杉坪小索道+电瓶车。

特别备注: 《印象·丽江》为赠送内容, 故如因演出方原因停演, 旅行社将不再做出任何补偿!

酒店: 多弗度假酒店同级当地5星

第三天 丽江

(早餐/午: 中式合菜/晚: 丽江古城自理)

早餐后参观【黑龙潭公园】, 游览【丽江古城】, 在世界文化遗产丽江古城中寻味纳西民族的纯朴和文化底蕴, 漫步街市您将领略到“家家溪水绕户转、户户垂杨赛江南”的独特古城风貌。【四方街】丽江古城的心脏地带, 白天和夜晚都充满了热闹的氛围。

酒店: 多弗度假酒店同级当地5星

第四天 丽江 - 香格里拉(中甸)(约3小时)

(早餐/午: 中式合菜/晚: 土司宴风味)

早餐后乘车前往消失的地平线香格里拉, 远观长江第一湾, 加點: 虎跳峡风景区(含上行手扶电梯, 之后前往中国保存得最好、最大的藏民聚居【独克宗古城】。是茶马古道上的重镇, 也是马帮进藏后的第一站。在独克宗古城您还可以听到香格里拉最美的梵音和转动世界上最大最重的鎏金纯铜转经筒(筒身为纯铜镀金, 筒内藏有经咒、无字真言等共124万条和多种佛宝, 总重量大约16吨)。【龟山公园】抬头就能看到威武雄壮连绵不绝的雪山, 非常壮观, 晚上观赏【藏式民族风情晚会】。

酒店: 蜀锦牧云酒店或同级当地4星

第五天 香格里拉(中甸) - 大理(约4小时)

(早餐/午: 中式合菜/晚: 白族风味)

早餐后, 乘车前往游览【普达措国家公园】(含景区车), 普达措国家公园范围内最高点海拔4670米, 最低点海拔2347米, 有多处断层崖、林间小涧、深沟峡谷等独特小景交错分布, 包含了较为原始完整的森林灌丛、高山草甸、湿地湖泊、地质遗迹、河流峡谷生态系统等。下午乘车前往【纳帕海依拉草原】, 这是香格里拉最大最美的草原, 成群的牛羊随草海起伏如在海中沉浮。茫茫草原, 四处是“风吹草低见牛羊”的草原美景。过後乘车前往大理【大理古城】全国首批历史文化名城之一, 在洋人街领略白族传统文化与西方现代性的完美交融。

酒店: 大院里人文酒店同级当地5星

第六天 大理

(早餐/午: 中式合菜/晚: 砂锅鱼风味)

早餐后, 前往游览【双廊古镇】, 到达双廊参观【玉玛岛】, 加點: 金梭岛(含摆渡船, 鱼鹰之家, 龙宫溶洞, 海菜花歌舞表演), 之后继续前往游览理想邦-【圣托里尼】(含电瓶车), 这里是理想的乌托邦世界, 坐落在大理洱海边的圣托里尼, 依山而建, 街道诗意蜿蜒, 建筑自然生长。加點: 洱海生态廊道+电瓶车+吉普车旅拍(网红玻璃球, 天空之境, 网红拍摄桌, 天梯等)

酒店: 大院里人文酒店或同级当地4星

第七天 大理 - 昆明(约4小时)

(早餐/午: 老滇风味/晚: 美食街自理)

早餐后, 乘车前往云南省会昆明, 游览【金马碧鸡坊】是一个历史悠久的商业街区, 保留着古老的建筑风格和浓厚的民族特色。【南屏步行街】再前往1901滇越铁路为主题文化长廊【南强集市】它能带给你快速了解昆明地道一百多种不重样小吃。

酒店: 恒盛酒店或同级当地5星

第八天 昆明 - 广州 - 新加坡

(早餐)

早餐后, 於指定时间送往机场乘搭客机飞返新加坡。

备注:-

*公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利, 因为出现了无法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅行通道规定。由于公司无法控制的情况, 行程可能会有所变动。

*如果中文和英文行程有不吻合之处, 请以中文行程为准。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



Member of:



A member of:



TRAVEL AGENTS ASSOCIATION OF SINGAPORE

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg